
 

ZÁPIS Z I. ZASEDÁNÍ ROZŠÍŘENÉ TRENÉRSKÉ RADY 

 

datum místo čas 

9. května 2022 stadion Podvinný mlýn 18:10h 

 

Přítomni: Mgr. Jana Střelcová, Tereza Parásková, Anna Danišová, Eva Vaidová, Eva 

Beranová, Klára Pallová, Michaela Kovandová, Mgr. Josef Nepomucký, Josef Pour, Lotfi 

Zaddem, Remigius Machura, pozdě přišedší Martina Bejdová, 

Omluveni: Petra Lukešová, Barbora Odložilová, Milan Machotka, 

Neomluveni: Jakub Řezníček 

 

1. Machura konstatoval, že se všeobecně nedodržují pravidla, která vydala SR. 

Nedodržují je ani trenéři ani závodníci a proto došlo ke změně režimu půjčování si 

klíčů od skladů a sportovišť. 

2. Pan Machura konstatoval, co se v klubu povedlo a co se v klubu nepovedlo.   

3. Pro nepřítomnost ekonomů klubu nemohla být ekonomická situace v klubu probrána 

podrobněji. TR doporučila SR, aby se zabývala možností zvýšit ceny členských 

příspěvků, protože plánované každoroční navýšení o 200,- pravděpodobně nebude 

stačit na pokrytí nákladů.  

4. TR požádal paní Střelcovou o doplnění textu pravidel, která podepisují rodiče dětí, ve 

smyslu možnosti vyloučení dítěte pro nezvladatelné chování a narušování tr. procesu. 

Vyloučení se děje bez možnosti vracení členských příspěvků. 

5. Střelcová seznámila se zajištěním dodatečných závodů pro přípravky ve spolupráci 

s Človíčkem a s přihlášením do korespondenčních závodů dětí stejné věkové 

kategorie. 

6. Nepomucký seznámil členy TR se závody, které v letošním roce budeme pořádat.                   

Viz příloha 1. 

7. Střelcová přednesla vizi přechodu mladých závodníků k trenérům vyšších kategorií                

(do 15 let). Machura konstatoval, že trenéři žáků téměř nepředávají své svěřence 

trenérům specialistům tak, jak to bylo v roce 2014 stanoveno  a opakovaně správními 

radami potvrzováno. Požádal trenéry, kterých se to týká o nápravu. Přechody viz 

příloha 2. 

8. TR rozhodla, že do pátku 13. května dodají jednotliví trenéři do sekretariátu Kláře 

Pallové své požadavky co se týká zajištění tréninků a tréninkových prostor na sezónu 

2022/23. 

9. Byli stanoveni jednotliví vedoucí na přebory Prahy a MČR všech kategorií. Viz 

příloha 3. 

10. Bylo konstatováno, že zajištění letních tréninkových kempů probíhá průběžně a 

zdárně. 

11. V různém Nepomucký emotivně konstatoval, že co se týká oprav tartanové plochy 

neudělala SR nic a že on vše zařídil vše během dvou dnů. Machura si dovolil 



konstatovat, že Nepomucký oslovil firmu kterou sehnal Machura a vymámil z ní 

rozpočet, který Machura znal již měsíc a půl. Dále Nepomuckému sdělil, že se 

zakázka řídí podle trhu práce a pracovní kapacity firmy. Důrazně požádal 

Nepomuckého, aby se již nepletl do rozjednaných věcí a své aktivity nejdříve 

konzultoval s vedením. 

12. Sl. Pallová požádala vedoucí družstev, aby po každém kole napsali krátký článek a 

následně ho i s fotografií zaslali panu Střelcovi, na e-mailovou adresu: 

pavelstrelec@gmail.com.  

13. Pan Machura požádal členy TR, aby upozornili své svěřence, že bílá dvoj buňka 

neslouží jako odkládací místnost a převlékárna, ale jako trenérská místnost/klubovna.  

14. Pan Machura požádal členy TR, aby upozornili své svěřence na to, že po odchodu 

z posilovny, musí být vše uklizené a na svém místě.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala Klára Pallová – tajemnice klubu 
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